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Interpellation - Medborgardialog om primärvården i Östersund 

Ställd till Tom Silverklo (C), inskickad 20200605 

�vk 
IkngtBflgCJ{Sr 

Socialdemokraterna 

Regiondirektören föreslog i december 2019 en rad förändringar i strukturen för 

primärvården i Östersund. Bland annat innehöll förslaget en nedläggning av 

hälsocentralerna Zätagränd och Lugnvik. Frågan återremitterades på 

Socialde1nokraternas initiativ och T01n Silverl<lo förklarade senare att "förslaget inte 

finns" och bildade en ny arbetsgrupp skulle behandla frågan förutsättningslöst. 

Arbetsgruppens uppdrag är nu att ta fram ett nytt förslag på struktur för primärvården 

i Östersund. !v1ed struktur avses främst antal, storlek och placering av regionens egna 

primärvårdsenheter inom Östersundsområdet. .r'\.rbetsgruppen skulle enligt den 

ursprungliga tidsplanen arbeta mellan mars och augusti då man skulle lämna ifrån sig 

ett förslag för beredning in.för Hälso- och sjukvårdsnätnnden i september. På 
förekommen anledning har tidsplanen nu korrigerats cirka en månad framåt i tiden. 

S01n en del arbetsgruppens plan finns att geno1nföra en medborgardialog.Jag anser 

att möjligheterna till detta nu är kraftigt begränsade utifrån de nationella riktlinjer 

som finns rörande medborgarnas möjlighet att mötas. Särskilt svårt blir det för de 

äldre samt andra personer med underliggande sjukdomar. Det är rimligt att tro att 

just dessa medborgare är de med störst intresse av sakfrågan. 

Jag stället mig skeptiskt till att över huvud taget gå vidare med denna typ av 

potentiellt radikala förändringar parallellt med en pågående pandemi. Tom Silverklo 

har själv vid upprepade tillfällen varit tydlig med att en primärvårdsstruktur är ett 

beslut som påverkar verksamheten under en mycket lång tid framåt. 

nd av ovanstående är min fråga:iv1ed bakgru 

- Anser du att det är ansvarstagande att gå vidare med frågan om 
primärvårdsstrukturen i Östersund under rådande pandemi? 

- På vilket sätt ser du att medborgarnas tankar och åsikter ska kunna tas i 
beaktande under rådande förutsättningar? 


